
Zápis z jednání VV OFS Příbram 2/2020 ze dne 25. května 2020 

Žižkova 708, Příbram II, 261 01 Příbram 

 

Přítomni: Ing. Martin Havel, Lubomír Lhota, Miroslav Bodnár, Ing. Zdeněk Makovička, Jan Hadraba 

Omluven: Petr Kyselý, Mgr. Pavel Chán, Eduard Škvára 

Hosté: Ing. Vladimír Králíček 

 

Jednání Výkonného výboru OFS Příbram zahájil předseda Ing. Martin Havel, který přivítal přítomné 

členy VV a zhodnotil  období od posledního VV.   

VV OFS vzal na vědomí zprávu GS JUDr. J. Pauly ohledně Rozhodnutí Výkonného výboru FAČR o 

ukončení soutěžního ročníku 2019/2020 a souvisejících opatření ze dne 7. dubna 2020. Následně VV 

OFS monitoroval situaci s vývojem bezpečnostních opatření vydané Vládou ČR a prostřednictvím 

sekretariátu informoval své členy o situaci v OFS. 

VV OFS vyslechl zprávu sekretáře J. Hadraby ohledně finanční podpory FAČR na činnost OFS Příbram. 

Sekretář spolu s předsedou provedou administraci žádosti v rámci systému is.fotbal.cz 

VV OFS bere na vědomí zprávu sekretáře Jana Hadraby ohledně rozdělení Mimořádného finančního 

příspěvku FAČR, který je určen pro kluby u kterých náklady na rozhodčí nepřesáhly částku 10. 000,-

Kč/rok. 

VV OFS vyslechl zprávu předsedy Ing. Martina Havla a sekretáře J. Hadraby, kteří se zúčastnili 

semináře předsedů a sekretářů OFS dne 22. února v Nymburku. Zúčastnění seznámili VV s tématy, 

která se na semináři rozebírala, tj. elektronické členství, Grassroots trenéři OFS, rozhodčí a jejich 

nábor, diskuze k opakovaném střídání.  

VV OFS následně přivítal hosta Ing. Vladimíra Králíčka. Proběhla diskuze na téma oslovení nových 

rozhodčích pro OFS Příbram. Ing. Králíček prezentoval některé nápady, které by mohly pomoci 

navýšit stav rozhodčích. Podklady převzal VV OFS a následně se jimi zabýval. Tyto informace následně 

bude současně diskutovat s KR OFS Příbram.  

VV OFS vyhodnotil průzkum zaslaný v průběhu května mezi oddíly III. tříd a OP na téma opakované 

střídání v soutěžích dospělých. Většina klubů hrající soutěž III. třída byla pro zavedení opakovaného 

střídání v soutěžích III. tříd. 

VV OFS schválil formu tzv. opakovaného střídání v soutěžích III. tříd, které budou postupovat 

v souladu s pravidly PF. V rámci RMS bude upřesněno střídání hráčů s podmínkami, které stanovuje 

soupiska družstva.  

VV OFS bere na vědomí zprávu Výkonného výboru FAČR o udělení amnestie na disciplinární 

rozhodnutí, které provedl v souladu s §119/a DŘ FAČR. DK OFS Příbram informuje o jednotlivých 

rozhodnutích prostřednictvím úřední desky členské kluby. 

VV OFS vzal na vědomí projekt Mapování fotbalových ploch. VV OFS má aktuální informace ohledně 

vyplnění k 13. května 2020.  

VV OFS schválil vypovězení smlouvy s Telefonica O2. Ukončení smlouvy k 6. červnu 2020. 

VV OFS schválil smlouvu o poskytování internetového připojení s Internet PB.  



VV OFS schválil úhradu za dopravu na finále MOS v Dolní Břežanech dne 29. února 2020 v předložené 

výši.  

VV OFS schválil úhradu za služby Profigroup při stěhování do kancelářských prostor Kostky Pb 

v předložené výši. 

VV OFS vyslechl zprávu předsedy STK J. Hadraby ohledně příprav pro nový ročník 2020/2021. 

VV OFS revokuje své původní rozhodnutí ze dne 21. dubna 2020 (per rollam) na základě rozvolňování 

vládních opatření způsobené Covid-19 ohledně termínu odeslání přihlášek do soutěží OFS Příbram 

2020/2021 (původně byl stanoven termín do 30. června 2020) 

VV OFS schválil termín přihlášek do soutěžního ročníku 2020/2021 do 19. června 2020. Přihlášky 

budou zaslány sekretariátem na e-maily sekretářů klubů a vyvěšeny na ÚD OFS Příbram.  

VV OFS schválil bezplatné startovné pro soutěžní ročník 2020/2021 pro všechna družstva ve všech 

soutěžích pořádaných OFS Příbram.  

VV OFS projednal formu Losovacího aktivu pro soutěžní ročník 2020/2021, která proběhne 

elektronicky (formou e-mailové korespondence). 

VV OFS vyslechl zprávu Grassroots trenéra M. Bodnára ohledně možnosti pořádání turnajů pro 

mládežnická družstva, MINIFOTBAL 3+0, O pohár předsedy atd.  

VV OFS v současné době pro měsíce červen a červenec nebude pořádat žádné turnaje vzhledem 

k počtu a riziku účastníků, kdy tyto akce jsou na hranici současných opatření stanových Vládou ČR 

(300 účastníku). VV OFS se bude možností pořádání turnajů zabývat na dalším jednání.  

VV OFS schválil předběžný termín Letního kempu talentované mládeže OFS Příbram – termín 3. až 7. 

srpna 2020 v areálu SK SPARTAK Příbram. Očekávaný počet účastníku 25 až 30.  

VV OFS schválil cenu kempu 2. 000,-Kč/os. Distribuci této informace do oddílu zajistí sekretariát s 

GTM. 

VV OFS schválil podání žádosti o dotaci na MPP pro rok 2020. 

VV OFS vyslechl zprávu M. Bodnára o jeho činnosti v pozici GTM OFS Příbram. Bodnár seznámil členy 

s interaktivní mapou mládeže OFS ve spolupráci s KFS a informoval o trénincích BA v SK Spartak 

Příbram, kdy se tréninku pravidelně zúčastňuje 6 brankářů OFS.  

VV OFS vyhodnotil a schválil činnost a práci GTM OFS Příbram M. Bodnára i pro soutěžní ročník 

2020/2021.  

VV OFS bere na vědomí zprávu Ing. M. Havla z jednání předsedů OFS dne 21.5.2020 v Němčicích, kdy 

mimo jiné informoval o Brankářské akademii, která bude spadat od ročníku 2020/21 pod SKFS.  

 

Další jednání VV OFS Příbram se uskuteční 22. června 2020 v Kostky Pb. 

 

Za OFS Příbram: Ing. Martin Havel, předseda    Zapsal: Jan Hadraba, sekretář 
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